
Zeer geacht college,

Het is van groot belang dat de kerken beschikken over een goede ledenadministratie. Met 
name omdat een kerkgenootschap nog één van de weinige organisaties zijn waarvan de leden 
geheel belangeloos sociale contacten onderhouden of zelfs nieuwe vormen daarvan opstarten 
met medeburgers in problemen of sociaal isolement. Ook praktische hulp aan die 
medeburgers (boodschappen doen, klusjes) komt veelvuldig voor. In deze tijd waarbij onze 
overheid een beroep doet op de omgeving van deze personen is dat van toenemend belang.

Daarom ben ik zeer bezorgd over het besluit van de Tweede Kamer om in 2018 een eind te 
maken aan de automatische koppeling (via de SILA) van de basisadministratie van de 
burgerlijke gemeente aan de kerkelijke administraties.
Dit is zeer verontrustend omdat hierdoor kerken leden die verhuizen uit het oog gaan 
verliezen!

In Nederland is er scheiding van Kerk en Staat, dat is een goede zaak, maar goede 
samenwerking staat dit niet in de weg. Sinds Napoleon lang geleden de gemeentelijke Basis 
Administratie invoerde, is het gewoonte dat de Kerken deze mutaties ook ontvangen, immers 
voordien was er alleen maar een registratie in de diverse kerkgenootschappen. 

Ik doe een dringend beroep op u om het de onderhavige materie te overwegen en te 
bevorderen dat ook in 2018 en daarna de automatische koppeling (via de SILA) van de 
basisadministratie van de burgerlijke gemeente aan de kerkelijke administraties in stand blijft.


